

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

編	標申請	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的 送 達地址 Applicant's Address for Service
300	0199729	X	25	02-07-2004	USA GOLDEN FOX INTERNATIONAL FASHION LIMITED ROOM 101, NO.403 WUSUOCUN, XIAGUAN DISTRICT, NANJING, CHINA.	HKRTP LIMITED RM1007, 10/F., HO KING COMMERCIAL CENTER, NO.2-16 FA YUEN STREET, MONGKOK, HONG KONG.
300	0216981		6, 20	11-06-2004	MITANI (HONG KONG) CO., LIMITED ROOM 1103-1105, TUNG YING BUILDING, 100 NATHAN ROAD, TSIMSHATSUI, KLN., HK.	MITANI (HONG KONG) CO., LIMITED SUITE 1201, TOWER 2, THE GATEWAY, 25 CANTON ROAD, TSIMSHATSUI, KOWLOON, HK.
300	0247004	JIN LI LAI	25	13-08-2004	香港金利來服飾有限公司 香港 九龍尖沙咀加連威老 道嘉蘭圍 5-11 號 利時商 業大廈 15 樓 1503 室	天標(中國)知識產權代理有限公司 香港灣仔軒尼詩道 218 號 寶昇中心 15 樓 A 室

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

康復美達片 5,30 300272619 本旺發展有限公司 24-09-2004 本旺發展有限公司 香港 九龍窩打老道 79 號 香港 九龍窩打老道 79 號 H 怡 Comfmighty H 怡安閣 15字樓 A 座 A1 安閣 15字樓 A 座 A1室 300289323 38, 42 05-11-2004 SUNNYVISION LIMITED SAM LAI & CO. ROOM 509-12, 5/F., SUN ROOM 1311-12, 13/F., NAN HUNG KAI CENTRE, 30 FUNG TOWER, 173 DES VOEUX ROAD CENTRAL, HARBOUR ROAD, HONG KONG. HONG KONG. В